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ZÁPIS 
 
o průběhu jednání řádné členské schůze Sdružení obcí pro nakládání s odpady, IČO 46772707, se 
sídlem Čížkovice, část obce Želechovice č. p. 48, PSČ 410 02 Lovosice. Sdružení je zapsáno v Rejstříku 
svazků obcí, vedeném Krajským úřadem Ústeckého kraje pod č. j. 3/1994-SDRUŽENÍ (OkÚ Litoměřice), 
dále jen „SONO“. 

Ad 1/ Řádné zasedání členské schůze sdružení obcí „SONO“, bylo svoláno předsedou Sdružení 
v souladu s ustanovením stanov sdružení na den 28. 11. 2024 od 10.00 hod do Kulturního centra 
„Lovoš“ v Lovosicích. Program jednání po schválení: 
 

1) Zahájení, kontrola usnesení minulé členské schůze  
2) Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu, zapisovatele  
3) Schválení programu  
4) Informace z jednání rady od poslední členské schůze  
5) Zpráva finančního výboru  
6) Zpráva kontrolního výboru  
7) Hospodaření sdružení za období leden – září 2024  
8) Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2025  
9) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026 - 2028  
10) Informace z pilotního projektu SVOZU DNO z členských obcí  
11) Informace z reportu E&Y a studie proveditelnosti k projektu „gasifikace“  
12) Informace o úpravě ceny za likvidaci komunálních odpadů od 1.1.2025  
13) Informace z provozu zařízení „SONO“  
14) Různé, diskuze  
15) Usnesení, závěr  

Ad 1/ Zahájení členské schůze   

Jednání zahájil v 10,00 hodin Ing. Petr Medáček, předseda Rady Sdružení, přivítáním všech přítomných 
zástupců obcí. Konstatoval, že členská schůze je schopna se usnášet, neboť dle prezenční listiny je 
přítomno 43 zástupců členských obcí s právem hlasovat z celkového počtu 93 členů (účast dle stanov 
min. 30% všech členů – hlasovací kvórum činí min. 28). Členská schůze byla schopna se usnášet po 
celou dobu zasedání.   
Předsedající pokračoval kontrolou usnesení z minulého jednání členské schůze. Po vysvětlení 
k jednotlivým bodům usnesení bylo možno konstatovat, že většina bodů usnesení byla „schvalovací“ 
nebo byla vzata na vědomí jako např. 

 Schválení celoročního hospodaření a závěrečný účet za rok 2023 
 Schválení hospodaření sdružení za leden – březen 2024 + rozpočtové opatření č. 1/2024 
 Informace o zahájení prací na studii proveditelnosti a informace o referenčních stavbách projektu 

„gasifikace 
 Informace o výběrovém řízení na svoz DNO z členských obcí + schválení finanční spoluúčasti obcí na 

financování služby 
 informace z provozu skládky  

Usnesení ČS č. 26/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí kontrolu usnesení z minulé členské schůze. 
Hlasování: Pro: 43, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Ad 2/Volba orgánů členské schůze 
Předsedající přistoupil k volbě orgánů členské schůze: 
Do návrhové komise byli navrženi: 
Mgr. Petr Panaš (Litoměřice), Mgr. Miroslav Zůna (Libochovice) a Rostislav Lariš (Mšené-lázně)  
Hlasování: Pro: 43, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Na ověřovatele zápisu byli navrženi: 
Romana Albrechtová (Klapý) a Ing. Naděžda Štětinová (Keblice) 
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Hlasování: Pro: 43, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Zapisovatelem pro pořízení zápisu byla navržena paní Venuše Zubáková                                                                                        
Hlasování: Pro: 43, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení ČS č.27/2/2024 bylo schváleno. 
 
Ad 3/ Schválení programu členské schůze 
Předsedající Ing. Petr Medáček přednesl program jednání členské schůze dle zaslané pozvánky a navrhl 
doplnění bodu 7 o informace o rozpočtových opatřeních č. 2 a č. 3. Nikdo z přítomných nevznesl další 
návrh na doplnění či změnu programu. Následně bylo hlasováno o programu jednání. 
Usnesení ČS č. 28/2/2024: 
Program jednání členské schůze zaslaný v pozvánce byl rozšířen v bodě 7 o informace k přijatým 
rozpočtovým opatřením č. 2 a č. 3. 
Pozvánka – příloha zápisu č. 1, prezenční listina – příloha č. 2. 
Hlasování: Pro: 43,     Proti: 0,   Zdržel se: 0  
Usnesení bylo schváleno.  
 
10.12 hodin - změna hlasovacího kvóra na 44 
 
Ad 4/ Informace z jednání rady Sdružení od poslední členské schůze 

Předsedající Ing. Petr Medáček přednesl zprávu o činnosti Rady „SONO“ za období od minulé členské 
schůze. Předseda uvedl, že se rada sešla v červnu (2 termíny jednání), v září a listopadu. Kromě 
pravidelných kontrol hospodaření sdružení se rada seznamuje i s výsledky hospodaření s.r.o., schválila 
účetní závěrku a rozdělení HV.  Rada rovněž využila kompetenci a schválila rozpočtové opatření č. 2 a 
3/2024, v obou případech se jedná o navýšení příjmů i výdajů – např. úrokové příjmy z TV a srážková 
daň z úroků, rozšíření asfaltové plochy – využití území pro nakládání se „dřevem“, nově daň z 
nemovitostí. Na všech jednáních rady byly projednávány informace o postupu projektu „gasifikace“ 
včetně informací, které s tímto projektem souvisí – report projektů podpořených Inovačním fondem 
zpracovaný společností E&Y a Studie proveditelnosti. Rada dále projednala návrh rozpočtu příjmů a 
výdajů na rok 2025 a střednědobý výhled rozpočtu na roky 2026 – 2028. Rada byla průběžně 
informována o svozu DNO z členských obcí. 
Usnesení ČS č.29/2/2024:  
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o činnosti rady Sdružení za uplynulé 
období od minulé členské schůze. 
Hlasování: Pro: 44,     Proti: 0,    Zdržel se: 0  
Usnesení bylo schváleno. 
 

Ad 5/ Zpráva finančního výboru 

Slova se ujal Ing. Václav Bešta a přednesl zprávu o činnosti finančního výboru, který se za období od 
minulé členské schůze sešel celkem 2x. Ing. Bešta informoval o činnostech, kterými se členové výboru 
zabývali – samozřejmostí je kontrola plnění rozpočtu příjmů a výdajů podle jednotlivých položek výkazu 
FIN, podíleli se na přípravě rozpočtových opatření č. 2 a 3/2024, samozřejmostí byla příprava návrhu 
rozpočtu na rok 2025 a střednědobého výhledu rozpočtu na období 2026-2028. Členové výboru 
diskutovali také o podobě plánovaného výběrového řízení na svoz nebezpečných odpadů z členských 
obcí. V rámci různé byli členové seznamováni se zásadními událostmi z provozu s.r.o. Diskutovali také 
o připravovaných návrzích kalkulací cen za ukládání odpadu a odklánění odpadů (nadlimitních tun) ve 
prospěch spalovny. Zpráva finančního výboru je přílohou zápisu. 

Usnesení ČS č.30/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu finančního výboru Sdružení o kontrolní činnosti za 
období od poslední členské schůze. Zpráva je přílohou zápisu č. 3. 
Hlasování: Pro: 44,     Proti: 0,    Zdržel se: 0  
Usnesení bylo schváleno 
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Ad 6/ Zpráva kontrolního výboru 

Členka kontrolního výboru ing. Štětinová prezentovala zprávu předsedkyně výboru o zjištěních 
kontrolního výboru za období od minulé členské schůze. Předmětem jednání kontrolního výboru byla 
plnění usnesení z jarní členské schůze ze dne 15. 5. 2024 a dále kontroly plnění usnesení rady z 18. a 
21. 6., dále 5. 9. a 7. 11.  Usnesení jsou průběžně plněna a nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Dále 
bylo konstatováno, že pozvánka včetně návrhu rozpočtu na rok 2025 a střednědobého výhledu 
rozpočtu na roky 2026-2028 byla zaslána včas do datových schránek členských obcí ke zveřejnění.  
Zpráva kontrolního výboru je přílohou zápisu. 
Usnesení ČS č.31/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu kontrolního výboru Sdružení za období od poslední 
členské schůze. Zpráva je přílohou zápisu č. 4. 
Hlasování: Pro:  44,    Proti: 0,   Zdržel se: 0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Ad 7/ Hospodaření za období roku 2024 + info rozpočtová opatření č. 2 a 3/2024  
Předsedající předal slovo pí. Zubákové a vyzval ji, aby zástupce členských obcí seznámila s přehledem 
plnění rozpočtu za období leden až říjen 2024 včetně přijatých rozpočtových opatření. Ta uvedla, že 
příjmovou stranu rozpočtu tvoří členské příspěvky, přijaté úroky z běžných, spořicích účtů a 
termínovaných vkladů a převedené prostředky z hospodářské činnosti, částečně již také úhrady faktur 
za svoz DNO, celkové příjmy po konsolidaci jsou 5.323.242,56 Kč. Výdaje po konsolidaci za toto období 
dosáhly částky 2.726.932,54 Kč, z toho kapitálové výdaje byly čerpány v částce 1.157.875,59 Kč (SP a 
asfaltová plocha „dřevo“).  Žádná z položek výdajové strany rozpočtu nepřekročila plánovanou hranici. 
Tradičně nejvíce jsou čerpány běžné výdaje na odd. par. 3724, pol. 5169 za svoz DNO (838.069,79Kč). 
Hospodaření v tomto období skončilo přebytkem, tj. převahou příjmů nad výdaji ve výši 2.596.310,02 
Kč. Členská schůze byla seznámena se stavy na běžných a spořicích účtech a výší termínovaných vkladů 
k 31.10.2024. 
Současně s přehledem hospodaření pí. Zubáková informovala o radou přijatých rozpočtových 
opatřeních. Opatření č. 2 – navýšení kapitálových výdajů o 200 tis. Kč – opěrná zeď a box na podrcené 
dřevo, navýšení běžných výdajů o 100 tis. Kč – nově daň z nemovitosti, bude financováno zvýšeným 
převodu z účtu hospodářské činnosti +300 tis. Kč. 
Opatření č. 3 - navýšení příjmů z úroků o 400 tis. Kč, současně navýšení výdajů o stejnou částku, 
zejména navýšení položky 5362 o 100 tis. Kč – srážková daň z úroků, dále navýšení kapitálových výdajů 
na „dřevo“ o 100 tis. Kč a běžných výdajů o 200 tis. Kč na položkách 5166, 5169 a 5901. Rozpočet po 
těchto rozpočtových opatřeních zůstal i nadále vyrovnaný, objem celkových příjmů i výdajů po 
konsolidaci se však navýšil na 7.145 tis. Kč.  

Usnesení ČS č.32a/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje zprávu o hospodaření Sdružení za období od ledna do října 2024. 
Přehled hospodaření za uvedené období je přílohou č. 5 zápisu. 
Hlasování: Pro: 44,     Proti: 0,    Zdržel se: 0           
Usnesení bylo schváleno 

Usnesení ČS č.32b/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o provedených změnách rozpočtu příjmů a výdajů 
za rok 2024 - rozpočtové opatření č. 2 a č. 3/2024 jsou přílohou zápisu č. 6. 
Hlasování: Pro: 44,     Proti: 0,    Zdržel se: 0         
Usnesení bylo schváleno 
 
Ad 8/ Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2025 

Předsedající ing. Petr Medáček opět předal slovo pí. Zubákové a požádal, aby zástupce členských obcí 
seznámila s návrhem rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2025. Tento byl zaslán společně s pozvánkou, je 
navržen jako vyrovnaný, příjmy a výdaje ve výši 14.295 tis. Kč, po konsolidaci ve výši 4 295 tis. Kč. 
Příjmy jsou rozpočtovány dle druhového členění na nedaňové příjmy a transfery (členské příspěvky a 
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převod z účtu hospodářské činnosti), výdaje jsou stanoveny jako závazné ukazatele – dle rozpočtové 
skladby na jednotlivé oddíly a paragrafy a kapitálové výdaje (výdaje související s projektem Recyklační 
odpadové centrum - PLAZMA SONO). Součástí plánovaných příjmů i výdajů jsou také konsolidační 
položky – převody prostředků mezi bankovními účty. 
Pí. Zubáková upozornila na skutečnost, že v nedaňových příjmech jsou zahrnuty úroky z účtů, ale také 
příjmy, které souvisí se svozem DNO z jednotlivých stanovišť a sběrných dvorů členských obcí SONO. 
Rozpočet počítá s přefakturací nákladů obcím v souladu s rozhodnutím členské schůze – návrh: 
sdružení zaplatí výdaje do výše členského příspěvku. 
Usnesení ČS č. 33a/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje předložený návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2025 – 
vyrovnaný rozpočet ve výši  4.295 tis. Kč po konsolidaci na straně příjmů i výdajů. Návrh rozpočtu na 
rok 2025 je přílohou zápisu č. 7.  
Hlasování: Pro: 43,        Proti: 0,    Zdržel se: 1        
Usnesení bylo schváleno. 
 
10,48 hodin – změna hlasovacího kvóra na 43 
 
Usnesení ČS č. 33b/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje kompetenci Rady Sdružení k provádění rozpočtových opatření 
schváleného rozpočtu na rok 2025 ve smyslu § 16, bod (1) zákona č.250/2000 Sb. – změny právních 
předpisů ovlivňujících výši rozpočtovaných příjmů nebo výdajů (metodické změny) nebo změny 
objektivně působících skutečností ovlivňujících plnění rozpočtu příjmů či výdajů (věcné změny). 
Hlasování: Pro: 43,        Proti: 0,    Zdržel se: 1        
Usnesení bylo schváleno. 
 
9/ Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026 - 2028  
Pí. Zubáková představila návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026 – 2028 – ten je sestaven 
tak, aby byl zajištěn běžný chod sdružení a pro členské obce zorganizován a spolufinancován svoz 
drobných nebezpečných odpadů vytříděných z komunálních odpadů občanů členských obcí (dle nově 
schválených pravidel). Hlavním zdrojem příjmu rozpočtu je převod prostředků z hospodářské činnosti, 
doplňkovým zdrojem financování jsou členské příspěvky, úroky a příspěvky obcí na svoz a likvidaci 
nebezpečných odpadů z jejich území. Kapitálové výdaje v plánovaných letech souvisí s financováním 
projektu „Recyklační odpadové centrum PLAZMA SONO“. V případě významných změn bude výhled 
rozpočtu aktualizován v souladu se zákonem 250/2000 Sb. 
Usnesení ČS č.34/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje předložený návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2026 
až 2028. Návrh výhledu rozpočtu na roky 2026-2028 je přílohou zápisu č.8. 
Hlasování: Pro: 42,        Proti: 0,    Zdržel se: 1        
Usnesení bylo schváleno. 
 
ad 10/ Informace z pilotního projektu svozu DNO z členských obcí  
Předsedající Ing. Petr Medáček informoval o výsledcích pilotního projektu na svoz DNO z členských 
obcí. Přehledy za jarní svoz byly zaslány společně se zápisem z rady 5. 9. 2024. Jedna tabulka 
obsahovala přehled druhů odpadů ze stanovišť a sběrných dvorů členských obcí – sebráno a 
zlikvidováno bylo více než 40 tun nebezpečných odpadů. Ve druhé tabulce bylo likvidované množství 
odpadů včetně dopravy a obsluhy stanoviště v jednotlivých obcích převedeno do peněžního vyjádření 
za provedenou službu, opět za jednotlivé členské obce.  Porovnáním této částky s částkou členského 
příspěvku bylo zjištěno, kdo nastavený limit toho, co zaplatí sdružení, nedočerpal a kdo přečerpal. 
Z tabulky vyplývá, že většinově malé obce limit překročily, velká sídla, hlavně ORP města mají 
nedočerpáno. Dnešní tabulka je přehledem sebraného množství odpadu při podzimním svozu, druhá 
tabulka je opět vyjádřením svezeného množství odpadu v Kč s rekapitulací toho, kolik uhradí obce za 
podzimní svoz a přehledem obcí, kterým po jarním i podzimním svozu, ještě zbývá limit do členského 
příspěvku – celkem 7 sídel, z toho 5 měst a 2 obce (Žitenice a Snědovice).   
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Ing. Medáček znovu připomněl, jak důležitá je účast zástupce obce na stanovišti či sběrném dvoře. 
Vzhledem k tomu, že členským obcím je fakturována částka NAD hranici členského příspěvku je 
kontrola vykázaných odpadů na průvodce důležitá – čím více odpadu, tím více obec doplatí na svoz 
DNO. Vysvětlující dopis ke změnám v organizaci svozu a harmonogram svozů DNO byl na obce zaslán 
datovou schránkou a e-mailem. Rada rozhodla o dvoukolové přefakturaci nákladů svozu, tedy 
fakturace po jarním a zvlášť po podzimním svozu. Je to odklon od návrhu finančního výboru, který 
navrhoval fakturaci až po podzimním svozu a revokaci usnesení o podmínkách svozu – navýšení 
hodnoty až na 1,5 násobek členského příspěvku. Zejména malé obce by měly své rozpočty připravit na 
to, že za službu spojenou s likvidací nebezpečných odpadů za občany obce zaplatí vyšší částku než 
doposud.  
Předsedající dále uvedl, že základní podmínky pro vypsání nového výběrového řízení na období 2025-
2027 se od podmínek pilotního projektu neliší a vyzval přítomné zástupce, aby sdělili své poznatky ze 
svozu nebo náměty pro doplnění či změnu podmínek výběrového řízení na svoz DNO pro následující 
tříleté období. 
V diskuzi zaznělo několik poznatků a připomínek: 

- možnost rozšíření svozových tras do místních částí  
- možnosti financování rozšířeného svozu – logistiku obec, odpady SONO 
- rozšíření svozových tras musí být součástí podmínek zadávací řízení a to po dobu 3 let, tj. do 

roku 2027, obec musí požádat písemně 
- možná výše úhrady SONO – nyní koeficient 1, navrhován koef. 1,3 nebo 1,5 členského 

příspěvku 
- možnost navýšení počtu vývozů pro ORP – nyní 2 vývozy jaro a 2 podzim, návrh 3 + 3 vývozy 
- občan má předávat odpady osobně, neodkládat odpad na určené místo bez dozoru 
- důležitost kontroly na předávacím stanovišti nebo SD odpovědným zástupcem obce – služba 

je určená občanům, nikoliv podnikatelům 
 
Usnesení ČS č.35a/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace z pilotního projektu „Sběr, svoz a likvidace 
drobných nebezpečných odpadů z členských obcí. 
Hlasování:  Pro:  43,   Proti: 0,     Zdržel se: 0     
Usnesení bylo schváleno. 
 
11,00 hodin – změna hlasovacího kvóra na 44 
 
Usnesení ČS č.35b/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ pověřuje radu sdružení k vyhlášení výběrového řízení na „Sběr, svoz a 
likvidaci nebezpečných odpadů vytříděných z komunálních odpadů občanů členských obcí“ pro 
období 2025 – 2027 za následujících podmínek: 

1) zajistit organizaci sběru, svozu a likvidaci nebezpečných odpadů 2x ročně - v jarním a 
podzimním termínu,  

2) svoz odpadu bude proveden ze stanoviště obce dle harmonogramu, místní části nebudou 
sváženy, pokud si obec nevyžádá dodatečný svoz – tyto svozy budou obci fakturovány v plné 
výši (doprava). Žádost o dodatečný svoz z místních částí musí obce zaslat nejpozději do 
15.1.2025 prostřednictvím datové schránky sdružení ((iv6cg24),  

3) svoz odpadu bude proveden ze sběrného dvora, pokud se v obci nachází, místní části 
nebudou sváženy, pokud si obec nevyžádá dodatečný svoz – tyto svozy budou obci 
fakturovány v plné výši (doprava). Žádost o dodatečný svoz z místních částí musí obce zaslat 
nejpozději do 15.1.2025 prostřednictvím datové schránky sdružení ((iv6cg24).  Vývoz odpadu 
si sjednává obsluha SD přímo se zhotovitelem služby, 

4) vývoz sběrných dvorů obcí s rozšířenou působností (Litoměřice, Roudnice n. L. a Lovosice) 
bude proveden 6x ročně, 3 vývozy v jarním a 3 vývozy v podzimních termínech, 

5) sebrané množství odpadu bude na stanovištích i ve sběrných dvorech váženo, zástupce obce 
potvrdí podpisem správnost zapsaných a zvážených údajů,  



6 
 

6) Sdružení SONO uhradí za tuto službu částku ve výši 1,3 násobku členského příspěvku každé 
jednotlivé obce za příslušný rok, částka přesahující tento limit bude členské obci 
fakturována. 

Hlasování: Pro: 44      Proti: 0    Zdržel se: 0   
Usnesení bylo schváleno. 
 
ve 12,43 hodin – změna hlasovacího kvóra: 36 
 
Ad 11/ Informace z reportu E&Y a studie proveditelnosti k projektu „gasifikace“ 

Předsedající Ing. Medáček seznámil zúčastněné s materiálem, který zpracovala společnost Ernst & 
Young, s.r.o. Naším zadáním bylo dohledání existujících projektů v oblasti chemické recyklace v Evropě, 
abychom mohli porovnat již existující projekty s naším záměrem, zjistit podrobnosti a odlišnosti. 
V reportu je popsáno celkem šest projektů, které mají podobné charakteristiky jako náš plánovaný 
projekt, tj. jejich vstupem je směsný komunální odpad a plasty. Všechny projekty jsou popsané, včetně 
informací jako je termín, místo realizace a suma poskytnuté podpory z Inovačního fondu. Pro nás je 
nejzajímavější projekt ve Španělsku, který se zaměřuje na využití komunálních a plastových odpadů, 
biomasy, kalů z čistíren odpadních vod. Konstrukce projektu a pokročilé zplyňovací technologie 
upřednostňuje nízkoenergetické a nízkoteplotní procesy, což vede k vysokým výtěžkům výroby vodíku 
a je vhodný pro průmyslové aplikace s cílem dekarbonizovat toto odvětví. Technologie může být 
snadno replikována v různých lokalitách po celé Evropě. Cena projektu se pohybuje v řádech jednotek 
milionů EUR a je nejnižší z popisovaných projektů. 
 
Vzhledem k očekávaným změnám systému nakládání s komunálním odpadem v ČR do roku 2030 
a vzhledem k poptávce efektivní alternativy ke skládkování směsného komunálního odpadu a 
podobného odpadu se nabízí perspektivní příležitost vybudovat a úspěšně provozovat plazmovou 
technologii k využití zejména směsného komunálního odpadu. K tomu, je však nutno analyzovat, 
ověřit, detailně posoudit a vyhodnotit řadu souvislostí, předpokladů a rizik spojených s rozhodnutím 
ohledně výstavby zařízení, což je cílem Studie proveditelnosti. 

Studie poslouží k dalšímu postupu při rozhodování o záměru SONO vybudovat RECYKLAČNÍ 
ODPADOVÉ CENTRUM na bázi technologie plazmového zplyňování komunálního a jiného typu 
odpadu s následnou fermentací vzniklého syntézního plynu do chemické látky – ethanolu, resp. 
přímou výrobu zelené elektrické energie. 
Studie proveditelnosti zahrnuje vstupní informace o technologii zpracování směsného komunálního a 
dalších vhodných odpadů, analýzu a hodnocení investičních možností a příležitostí, finanční hodnocení 
projektu, analýzu rizik, předpokládaný harmonogram a závěrečné hodnocení projektu.  

Podstatou projektu je efektivní využití směsného komunálního odpadu pomocí technologie 
vysokoteplotního zplyňování, které v souladu s legislativními požadavky umožní zhodnocení vloženého 
kapitálu a zajistí stabilní řešení nakládání s tímto odpadem. Ze vstupního směsného komunálního a 
podobného odpadu, dalších surovin (koks, vápenec a soda) bude provedeno variantním řešením 
výstupních produktů: 

• vitrifikát (tuhý zeskelněný materiál s vysokou pevností v tlaku) 
• syngas (syntézní plyn složený z oxidu uhličitého, oxidu uhelnatého, vodíku, vodní páry, dusíku, 

methanu atd.) 
• kovy ve formě slitiny (železo, měď, olovo a další kovy) 

Kapacita projektu: cca 50 000 tun směsného komunálního a podobného odpadu ročně z Ústeckého 
kraje, kapitálové výdaje 1,425 mld. Kč  

Usnesení ČS č.36/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace z reportu E&Y a studie proveditelnosti k projektu 
„Recyklační odpadové centrum“ (plazma SONO).  
Hlasování: Pro: 36      Proti: 0      Zdržel se: 0    
Usnesení bylo schváleno. 
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ve 12,58 hodin – změna hlasovacího kvóra: 32 
 
ad 12/ Informace o úpravě ceny za likvidaci komunálních odpadů od 1.1.2025  
 
Pí. Zubáková jednání členské schůze seznámila s cenou za likvidaci komunálních odpadů na skládce 
„SONO“ pro rok 2025. S ohledem na zákon č. 541/2020 Sb., o odpadech, přílohu č. 9 (poplatek za 
ukládání odpadu na skládku) dochází s platností od 1. 1. 2025 k úpravě ceníku za likvidaci odpadů 
přijímaných na skládku. Zákonný poplatek, na který se nevztahuje výjimka podle §157, se navyšuje o 
250,-Kč a množství odpadu na obyvatele se snižuje na 0,16 tuny. Cena za likvidaci komunálního odpadu 
vč. DPH se ve srovnání s uplynulým obdobím navýší o 38,12 Kč a je stanovena na úrovni 661,50 Kč + 
rekultivační rezerva 145 Kč + DPH 21% 169,37 = 975,87 Kč + poplatek 500/1500 Kč. Mění se také cena 
pro velkobjemný odpad: 755 Kč + rekultivační rezerva 145 Kč + DPH 178,50 Kč + poplatek 500/1500 Kč. 
Změn dozná i ceník na kompostárnu a recyklaci, v platnosti zůstává v létě vyhlášený ceník pro příjem 
odpadu na drtící zařízení (dřevo).  

Usnesení ČS č.37/2/2024 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace o nově stanovených cenách za odstranění 
komunálních odpadů na skládce, „SONO“, které budou platné od 1. ledna 2025. 
Hlasování: Pro: 32      Proti: 0      Zdržel se: 0     
Usnesení bylo schváleno. 
 
v 13,06 hodin – změna hlasovacího kvóra: 31 
 
13/ Informace z provozu zařízení „SONO“ 
 
Předsedkyně dozorčí rady přednesla zprávu jednatel společnosti p. Krycnera, který byl z jednání 
členské schůze omluven. Seznámila jednání členské schůze s přehledy přijatého množství odpadů na 
skládku a kompostárnu a také o prodeji kompostu a recyklátů, které se v letošním roce podařilo 
zrealizovat. Dále informovala o provozních záležitostech a zejména o složitých jednáních se svozcem 
odpadu ohledně odklánění tzv. nadlimitních tun ve prospěch spalovny a stanovení ceny za likvidaci 
komunálního odpadu na rok 2025.   

Usnesení ČS č.38/2/2024: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace z provozu zařízení „SONO“ – skládky, 
kompostárny, recyklace stavebních odpadů a zemin včetně provozu drtící zařízení. 
Hlasování: Pro: 31        Proti: 0     Zdržel se: 0      
Usnesení bylo schváleno. 
 
Ad 14/ Různé, diskuze 
 
Ing. Medáček uvedl poslední bod dnešního jednání a vyzval přítomné k diskuzi nad tématy nakládání 
s odpady v našem regionu. 
• Mgr. Zůna (Libochovice) – kvalita svozu (3 svozové společnosti) a hlavně jeho cena přivedla město 

Úštěk k pořízení vlastní svozové techniky – zjistit ekonomickou výhodnost tohoto kroku, zjistit jiné 
příklady a možnosti vlastních svozů v rámci dobrovolných svazků nebo MAS   

• Ing. Medáček (Budyně n.O.) – mikroregion zakoupil starší svozovou techniku a byl svážen odpad 
z města a obcí mikroregionu – ekonomicky výhodnější, zajištění provozuschopné techniky a osádky 
bylo složité 

• Ing. Červený (Roudnice n.L.) – náklady na odpady jsou vysoké, město hledá možnosti, jak uspořit, 
v příštích dnech plánují návštěvu Svazku obcí Jilemnicko 

• D. Legnerová (Třebusín) – svoz tříděného odpadu na JIHOSEPAR Liběšice - ekonomicky výhodnější 
• R. Tomášek (Terezín) – sváží tříděný odpad 1 x za 14 dní, vozí FCC – úspora 
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Z diskuze na téma sběru a svozu odpadových komodit (zejména komunálního odpadu) vyplynul 
neformální úkol pro radu sdružení – provést monitoring území, dobré praxe v rámci DSO a podobných 
uskupení. 
 
Předsedající členské schůze Ing. Petr Medáček konstatoval, že byly projednány všechny body programu 
jednání. Do diskuze se nikdo další nepřihlásil, neboť témata byla diskutována při projednávání 
jednotlivých bodů. Předsedající poděkoval přítomným za zapojení do diskuze a za to, že vydrželi všichni 
až do konce jednání. Ing. Medáček dále konstatoval, že nikdo z přítomných nemá další návrhy ani 
dotazy a proto poděkoval všem přítomným za účast.  Jednání členské schůze prohlásil za ukončené v 
13,25 hod. 
  

Seznam příloh 

1. Pozvánka s programem na jednání členské schůze 
2. Prezenční listina  
3. Zpráva finančního výboru 
4. Zpráva kontrolního výboru 
5. Čerpání rozpočtu příjmů a výdajů za 1.-10. 2024 
6. Přehled rozpočtových opatření roku 2024 
7. Rozpočet příjmů a výdajů na rok 2025 
8. Střednědobý výhled rozpočtu na rok 2026 - 2028 

 

V Lovosicích dne 28. listopadu 2024  

Zapsal: Zubáková V.      ________________________ 

 

 

Předsedající členské schůze: Ing. Petr Medáček  ________________________ 

 

 

Ověření zápisu: 

Ing. Naděžda Štětinová (Keblice)    ________________________
   

 

Romana Albrechtová (Klapý)     ________________________ 
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